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Dato: 15. november 2024 

 

 

Referat for bestyrelsesmøde den 14. november 2024 
 
Mødet blev afholdt kl. 17.00. 
Mødeleder: Charlotte Bak 

 
Dagsorden: 
 
 
1. Tilstedeværende medlemmer:  

Alle var til stede samt Amanda, som repræsenterer hundeudvalget 
 
2. Godkendelse af dagsorden: 

Dagsordenen blev godkendt 
 

3. Nyt fra formanden: 
Charlotte har modtaget mail fra Ole Hansen, som forespørg om vi har no-
gen potentielle DJ-repræsentanter til kystvandråd 
Dette blev vendt på mødet, og bestyrelsen kunne ikke komme på nogen, 
som matchede de krav der blev stillet. 
Charlotte vil sende dette svar til Ole 

 
4. Nyt fra kassereren: 

Det går godt, vi har tæt på 200.000 kr. på kontoen  
Det blev foreslået at vi sætter en del af vores overskud på  
opsparingskontoen til køb af Zora’s hus 
Dette blev positivt modtaget, og dette bliver sat som et punkt på  
dagsordenen til generalforsamlingen  
Bjarne udtrykte frustration over mængden af spam mails, som han  
modtager, og resten af bestyrelsen kunne kun støtte op om disse  
frustrationer, men det er desværre ikke noget, som vi kan gøre noget ved. 
Alle bør være yderst kritiske over indkommende mails 
 
Hundeudvalget informerer om at deres sponsorer fortsætter endnu et år, 
samt at de har skaffet endnu en. 

 
5. Jordvolden: 

Der er noget forvirring omkring de forespørgsler som Holbæk kommune 
har sendt, så Jens fra RGS Nordic har efterspurgt et møde mellem RGS 
Nordic, LF Jagt og Holbæk kommune 
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 6. Nyt fra udvalgene: 
Hundeudvalget 

• Det ser rigtig fint ud med deltagelse, der er flere deltagere end der 
plejer på denne tid af året. 

• Amanda informerede om at de har flere kursister, som har udfor-
dringer med at blive meldt ind i DJ. 
Charlotte tager fat i DJ. 

• Der er markprøve sidste søndag i februar og den er næsten halvt 
booket 

• Der vil være afslutning den 4. december med træning samt gløgg og 
æbleskiver. 

• Der har været en del problemer med mastlampen, så det blev de-
batteret om den skal fjernes eller repareres. 
Det blev besluttet at bruge de nødvendige penge på at få lampen re-
pareret samt montere ekstra lamper i masten. 

Riffel/Bueudvalget 

• Det går rigtig godt. 

• Jakob er blevet uddannet som riffelinstruktør, og Christian Trampe 
er påbegyndt uddannelsen 

• Der er indgået en aftale med Våbenfabrikken om at bruge deres 
skydebiograf, så alle instruktørerne tager på seminar derinde, for at 
blive sat ind i hvordan den bruges. 
 

Aktivitetsudvalget 

• Der sker ikke så meget på nuværende tidspunkt. 

• Generalforsamling bliver afholdt den 06/02-25 spisning fra kl. 18:00  
 
Web og Information 

• Dennis efterspurgte datoer for arrangementer i 2025 
 

Skydeudvalget 

• Det går rigtig godt, og omsætningen ligger en smule højere end sid-
ste år ved samme tid. 

• 14. december bliver sidste åbningsdag og der vil blive serveret 
gløgg og æbleskiver. 

• 31. december har skydeudvalget afslutning med hyggeskydning og 
lidt mad. 

• Det går rigtig godt med jagttegnundervisningen, der er 21 elever og 
for første gang er der næsten ligelig fordeling mellem kvinder og 
mænd, så det er rigtig fedt. 

• Vagn opfordrede til at de andre udvalg selv indtaster salg i stedet 
for at lægge post-it sedler til skydeudvalget. 
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7. Næste møde er den? 

• Bestyrelse holder afslutning den 11. december med spisning. 
 

8. Evt. 

• Ikke noget til eventuelt. 


